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MØTEINNKALLING 
 

Utvalg: KOMMUNESTYRET 

Møtested: Kommunestyresalen 

Møtedato: 16.04.2012 Tid: 18:00 

 

Eventuelt forfall meldes til tlf. 78 78 20 00 

Varamedlemmer møter etter nærmere avtale. 
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Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 223 L54   

Arkivsaksnr.: 12/355   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

16/12 Kommunestyret 16.04.2012 

 

Innstilling: 

Berlevåg kommune bevilger inntil kr 1 950 000 til opprydding av Fjærtoftbruket som 
omsøkt.  
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
I e-post den 13.04.2012 har vi mottatt søknad fra Nomitek (Norsk Miljøteknologi) AS 
om tilskudd til delvis dekning av oppryddingskostnader ved Fjærtoftanlegget: 
 
”Det vises til en rekke møter med Berlevåg kommune, hvor prosjektet med utvikling av 
Fjærtoftbruket er blitt presentert, herunder vises til gårsdagens møte. 
 
Vedlagt følger en enkel prosjektplan som viser status så langt for arbeidet med planene for 
utvikling av Fjærtoftbruket.  I tillegg vises til det ytterligere planmateriale, som ble presentert i 
gårsdagens møte. 
 
Som det ble orientert om i gårdagens møte, søker Nomitek AS på vegne av Arctic 
Fiskeriservice Berlevåg AS om tilskudd kr 1.950.000,-, til delvis dekning av kostnader som 
beskrevet i planen, og som har tilknytning til den oppryddings- og planprosess som er 
nødvendig for at man skal kunne gå videre og benytte sin rett til å overta samtlige aksjer i 
Arctic Fiskeriservice Berlevåg AS, og således uten opphold skal kunne fortsette den løpende 
prosess for rehabilitering og nybygging på eiendommen. 
 
 

Med vennlig hilsen 

  

Hugo Jørgensen” 
 

 
Berlevåg kommune bevilget i 2011 inntil kr 2 000 000 til opprydding/riving av 
Fjærtoftbruket. Av dette ble ca. kr 820 000 brukt, hovedsakelig til asbestsanering. 
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Rådmannen er av den oppfatning at kommunen bør innvilge søknaden og bevilge det 
omsøkte beløp. 
 
Vedlegg: 
Søknad av 13.04.2012 (gjengitt ovenfor) 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Prosjektbeskrivelse 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 

 


